



Input approved
for organic
agriculture



Kelp Boost 0-0-3

Varech stimulant

Liquid Plant Food / *Engrais liquide*

Canadian Kelp • Robust Plants & Roots

Varech canadien • Plantes et racines robustes

Read label before use
Lire l'étiquette avant utilisation

1 kg (900 mL) Net Contents
Contenu Net

Orgunifique[®]



Kelp Boost provides essential minerals, vitamins and enzymes for increased vigour and disease resistance, and robust roots. Benefits all plants. Made from 100% Canadian sourced kelp.

Suitable for use in organic farming according to the Canadian Organic Standard - Inspected by Ecocert Canada.

DIRECTIONS FOR USE:

Shake well before use. For best results: Foliar: Mix 20-25 mL (4-5 tsp) in 1 litre of water and spray once every 10-15 days or as needed. Avoid spraying on open blooms as it may cause staining. Root Application: Mix 25-30 mL (5-6 tsp) in 1 litre and apply to root zone every 10 to 14 days or as needed. Apply to damp soil. Kelp Boost is intended for use in conjunction with a balanced fertilizer.

Varech stimulant fournissant des minéraux essentiels, des vitamines et des enzymes pour augmenter la vigueur et résister aux maladies, et pour des racines robustes. Bénéficie toutes les plantes. Fabriqué à partir de varech d'origine canadienne à 100%.

Convient à l'agriculture biologique selon la norme canadienne sur les produits biologiques - Inspection par Ecocert Canada.

MODE D'EMPLOI :

Agitez bien avant l'emploi. Pour obtenir les meilleurs résultats : Application sur le feuillage : utilisez 20 à 25

ml (4 à 5 c. à thé) à 1 litre d'eau et vaporisez. Évitez de vaporiser sur les fleurs ouvertes, car ce produit peut tacher. Application aux racines : utilisez 25 à 30 ml (5 à 6 c. à thé) à 1 litre d'eau et arrosez au pied des plantes. Utilisez tous les 10 à 14 jours ou selon les besoins. • Appliquez uniformément la solution d'engrais dans un sol humide autour de la zone racinaire. • Le varech stimulant est un produit à utiliser en association avec un engrais équilibré.

GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS /

ANALYSE GARANTIE MINIMUM :

Soluble Potash / Potasse Soluble (K₂O).... 3%

CAUTION: KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN AND PETS. AVOID CONTACT WITH SKIN AND EYES.

ATTENTION : GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS ET DES ANIMAUX DOMESTIQUES. ÉVITER TOUT CONTACT AVEC LA PEAU ET LES YEUX.

BioFert[®]

Organique[®] is a brand of
est une marque de

BioFert Manufacturing Inc.

INFORMATION / RENSEIGNEMENTS :

www.organique.com

BioFert Manufacturing Inc.

464 Riverside Road, Abbotsford, BC, V2S 7M1



Product of Canada
Produit du Canada

